

WARTA

AKADEMI

DBP

(JULAI 2020)

MAKLUMAT RASMI AKADEMI DBP BIL. 17/7/2020

A. KURSUS SINGKAT DALAM JABATAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Julai 2020 terdapat empat Kursus Singkat Dalam Jabatan yang diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
1.	Kursus Linguistik: Korpus Linguistik	Bilik Latihan 1 dan 2, Aras 4, Wisma DBP	14 Julai 2020	25 orang (Lihat Lampiran 1)	Prof. Madya Dr. Norliza binti Jamaluddin
2.	Kursus Aplikasi Mesyuarat dalam Talian	Bilik Multimedia 1, Aras 5, Wisma DBP	21 Julai 2020	14 orang (Lihat Lampiran 2)	Puan Kartini binti Ariffin (D'Bilique)
3.	Kursus Aplikasi Mesyuarat dalam Talian	DBP Cawangan Utara	24 Julai 2020	12 orang (Lihat Lampiran 3)	Puan Kartini binti Ariffin (D'Bilique)
4.	Kursus E-Perolehan	Bilik Multimedia 1, Aras 5, Wisma DBP	28 Julai 2020	15 orang (Lihat Lampiran 4)	Encik Mohd. Hafizad bin Hashim (Comos.com Sdn. Bhd.)

B. KURSUS INDIVIDU BERBAYAR

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Julai 2020 terdapat tiga Kursus Individu Berbayar yang diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Tempat	Tarikh	Peserta	Penceramah
1.	Kursus Pemantapan Tatabahasa Melayu	Bilik Latihan 1 dan 2, Aras 4, Wisma DBP	15–16 Julai 2020	13 orang (Lihat Lampiran 5)	Encik Zaidi bin Ismail (Munsi Dewan)
2.	Kursus Seni Fotografi dan Videografi	Bilik Latihan 4, Aras 4, Wisma DBP	20–21 Julai 2020	21 orang (Lihat Lampiran 6)	Encik Jalil bin Kassim Encik Zulkefli bin Abu Bakar (Haji) (Jurufoto DBP)
3.	Kursus Penulisan Buku Teks	Bilik Latihan 1 dan 2, Aras 4, Wisma DBP	25–26 Julai 2020	50 orang (Lihat Lampiran 7)	Encik Abdul Ghani bin Abu (Pegawai kanan Bahagian Buku Sekolah)

C. KURSUS SINGKAT LUAR JABATAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Julai 2020 terdapat dua siri Kursus Singkat Luar Jabatan yang telah diadakan, iaitu:

Bil.	Nama Kursus	Nama Peserta	Jawatan	Tempoh	Penganjur
1.	Kursus Peralihan Persaraan Siri IV (Asas Teknologi Minuman Jus dan Herba)	Abdul Rashid bin Suleiman	Pegawai Tadbir N54	5 Julai 2020	Banyu Asas Industri, Seksyen 9, Bandar Baru Bangi.
2.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Ahmad Fakharrurrazi bin Mustafa	Pembantu Operasi N11	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves.
3.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Amelia Heldawati binti Abdullah	Pembantu Tadbir N19	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves.

BIL.	Nama Kursus	Nama Peserta	Jawatan	Tempoh	Penganjur
4.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Norhizan binti Abd Rahman	Pegawai Tadbir N44	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves.
5.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Rosnah binti Awang	Perancang Bahasa S52	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves.
6.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Shahrudin bin Mohd Shariff	Penolong Pegawai Tadbir N32	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves.
7.	Kursus Peralihan Persaraan Siri III (Produk Bakeri)	Zullkeply bin Mohamad	Perancang Bahasa S44	16 Julai – 5 Ogos 2020	Rusyaini Food Industries, Taman Sri Gombak, Batu Caves

D. KURSUS BAHASA MELAYU UNTUK PENUTUR ASING

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Julai 2020, terdapat empat orang pelajar penutur asing yang sedang mengikuti Kursus Bahasa Melayu untuk Penutur Asing Peringkat Asas dan Lanjutan, iaitu:

Bil.	Nama	Peringkat	Tempoh	Negara Asal	Pengajar
1.	Federico A Roy Jr.	Asas	30 jam Julai 2020	Filipina	Encik Rusman bin Yaacob (Pegawai Kanan Akademi DBP)
2.	Kamil Tarhan	Asas	30 jam Julai 2020	Turki	Encik Rusman bin Yaacob (Pegawai Kanan Akademi DBP)
3.	Tamer Fayek Mohamed Sedky	Lanjutan	30 jam Julai 2020	Mesir	Dr. Rossilawaty binti Sheriff (Pegawai Kanan Akademi DBP)

Bil.	Nama	Peringkat	Tempoh	Negara Asal	Pengajar
4.	Yuichi Faris	Lanjutan	30 jam Julai 2020	Jepun	Dr. Rossilawaty binti Sheriff (Pegawai Kanan Akademi DBP)

E. LATIHAN INDUSTRI

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada bulan Julai 2020 terdapat seorang pelatih industri yang telah melaporkan diri untuk menjalani latihan industri di Dewan Bahasa dan Pustaka, iaitu:

Bil.	Nama	Bidang	Tempoh	Penempatan	Institusi
1.	Muhammad Syakir bin Mohd Nazri	Reka bentuk dan Seni Visual	13/07/2020 – 27/11/2020	Akademi DBP	Politeknik Tuanku Syed Sirajuddin

F. WEBINAR

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 3 Julai 2020 telah diadakan webinar dengan menggunakan aplikasi *google meet* yang bertajuk Penterjemahan dan BDR: Sebelum, Semasa dan Pasca-Covid-19. Panel penceramah ialah Dr. Looi Wai Ling, dari Universiti Malaya/Persatuan Penterjemah Malaysia (PPM) dan Tuan Razin Ong Abdullah dari PPM. Sementara moderator program ini ialah Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud dari Akademi DBP.

G. PROGRAM AUDIT BAHASA UNTUK JABATAN PERLINDUNGAN HIDUPAN LIAR DAN TAMAN NEGARA (JABATAN PERHILITAN)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 7 – 8 Julai 2020 telah diadakan audit bahasa untuk Jabatan Perlindungan Hidupan Liar dan Taman Negara (Jabatan Perhilitan). Program ini dianjurkan oleh Bahagian Promosi dan Pengiktirafan DBP. Tujuan audit ini diadakan adalah untuk menilai mutu dan tahap penggunaan bahasa kebangsaan di jabatan/organisasi awam di Malaysia. Program ini melibatkan semua juruaudit bahasa DBP dan Akademi DBP diwakili oleh Puan Fauziah binti Hassan.

H. BENGKEL KERJA PENULISAN DOKUMEN PENSKORAN, PEMBINAAN KURIKULUM DAN INSTRUMEN PENTAKSIRAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM) 2/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 7–9 Julai 2020 telah diadakan Bengkel Kerja Penulisan Dokumen Penskoran, Pembinaan Kurikulum dan Instrumen Pentaksiran Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM) 2/2020. Bengkel ini diadakan di Bilik Latihan 6 dan 7, Aras 5, Wisma DBP. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk menyediakan dokumen penskoran, membina kurikulum dan instrumen pentaksiran Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM). Bengkel ini dihadiri oleh panel tetap KSBM dari Institut Pendidikan Guru Bahasa Melayu (IPGBM), Kuala Lumpur, Universiti Kebangsaan Malaysia, Universiti Sains Malaysia, Universiti Putra Malaysia, Institut Pendidikan Guru Kampus Dato Razali Ismail, Institut Pendidikan Guru Ipoh, Universiti Malaya, Bahagian Pembangunan Kurikulum dan DBP. Pegawai Akademi DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

I. SESI PERBINCANGAN DENGAN PROF. EMERITUS DATO' ASMAH HAJI OMAR TENTANG KURIKULUM STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 8 Julai 2020 telah diadakan sesi perbincangan dengan Prof. Emeritus Dato' Prof Asmah Haji Omar di Bilik Latihan 6 dan 7, Aras 5, Wisma DBP. Tujuan perbincangan ini diadakan adalah untuk memberikan penerangan lanjut tentang KSBM kepada Prof. Emeritus Dato' Prof Asmah Haji Omar. Perbincangan ini turut dihadiri oleh panel tetap KSBM dari Institut Pendidikan Guru Bahasa Melayu (IPGBM), Kuala Lumpur, Universiti Kebangsaan Malaysia, Universiti Sains Malaysia, Universiti Putra Malaysia, Institut Pendidikan Guru Kampus Dato Razali Ismail, Institut Pendidikan Guru Ipoh, Universiti Malaya, Bahagian Pembangunan Kurikulum dan DBP. Pegawai Akademi DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

J. MESYUARAT PEMURNIAN DAN PEMANTAPAN KERTAS PENUBUHAN AKADEMI SASTERAWAN HARAPAN (ASAHAN)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 8 Julai 2020 telah diadakan mesyuarat pemurnian dan pemantapan kertas penubuhan Akademi Sasterawan Harapan di Bilik Mesyuarat Tun Perak, Aras 29, Menara DBP. Tujuan mesyuarat ini diadakan adalah untuk memurnikan dan memantapkan kertas penubuhan Akademi Sasterawan Harapan. Mesyuarat ini dihadiri oleh Timbalan Ketua Pengarah (Dasar), Pengarah Jabatan Pembinaan Bahasa dan Sastera, Pengarah Jabatan Pengembangan Bahasa dan Sastera, Ketua Bahagian Promosi dan Pengiktirafan, Ketua Bahagian Pembinaan Bakat dan Kepakaran, Ketua Akademi DBP dan para pegawai kanan Akademi DBP.

K. PERBINCANGAN KAEDAH PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN, PENYELIDIKAN DAN PENERBITAN BAHAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 9 Julai 2020 telah diadakan perbincangan kaedah pengajaran dan pembelajaran, penyelidikan dan penerbitan bahan di Fakulti Pendidikan, Universiti Malaya, Kuala Lumpur. Tujuan perbincangan ini diadakan adalah untuk membincangkan kaedah pengajaran dan pembelajaran, penyelidikan dan penerbitan bahan bagi Tahap 1 (prasekolah) hingga Tahap 3 (sekolah rendah). Perbincangan ini dihadiri oleh Prof. Emeritus Dato' Dr. Isahak bin Haron, Pengerusi Lembaga Pengelola DBP, iaitu Prof. Datuk Dr. Awang Sariyan, Ketua Akademi DBP, iaitu Haji Abd. Halim bin Haji Harun, Dr. Rusmadi bin Baharudin, Encik M. Azahari bin Edin, Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud dan Puan Assmah binti Osman.

L. BENGKEL PENYELIDIKAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM)

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 14–17 Julai 2020 telah diadakan Bengkel Penyelidikan Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM) di Duyong Marina Resort. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membincangkan kaedah dan metodologi kerangka penyelidikan dan penerbitan bahan tersebut. Bengkel ini dihadiri oleh panel tetap Sijil Kecekapan Bahasa Melayu untuk Warga Asing (SKBMW) yang mewakili kumpulan penyelidik dari Dewan Bahasa dan Pustaka, iaitu Prof. Mahzan bin Arshad (Universiti Pendidikan Sultan Idris), Prof. Madya Dato' Dr. Nur Aini binti Yusoff (Universiti Utara Malaysia), Dr. Samsur Rijal bin Yahaya (Universiti Malaya), manakala Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud mewakili DBP diwakili selaku ketua penyelidik. Kumpulan penyelidik lain yang turut menghadiri bengkel ini terdiri daripada kumpulan penyelidik Universiti Malaya dan Universiti Putra Malaysia.

M. MESYUARAT PEMBANGUNAN KURSUS DALAM TALIAN

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 15 Julai 2020 telah diadakan mesyuarat Pembangunan Kursus dalam Talian di Bilik Mesyuarat Akademi DBP, Aras 4, Wisma DBP. Tujuan mesyuarat ini diadakan adalah untuk membincangkan kaedah kerja bagi membangunkan kursus dalam talian berdasarkan peraturan dan prosedur kewangan DBP. Bengkel ini dihadiri oleh Ketua Akademi DBP, iaitu Tuan Haji Abd. Halim bin Haji Harun, Ketua Bahagian Kewangan dan Bekalan, Ketua Bahagian Multimedia dan semua pegawai Akademi DBP.

N. BENGKEL KERJA PENULISAN DOKUMEN PENSKORAN, PEMBINAAN KURIKULUM DAN INSTRUMEN PENTAKSIRAN KERANGKA STANDARD BAHASA MELAYU (KSBM) 3/2020

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 15 Julai 2020 telah diadakan Bengkel Kerja Penulisan Dokumen Penskoran, Pembinaan Kurikulum dan Instrumen Pentaksiran Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM) 3/2020. Bengkel ini diadakan di Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM), Kuala Lumpur. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk menyediakan dokumen penskoran, membina kurikulum dan instrumen pentaksiran Kerangka Standard Bahasa Melayu (KSBM). Bengkel ini dihadiri oleh panel tetap KSBM dari Institut Pendidikan Guru Kampus Bahasa Melayu (IPGKBM), Kuala Lumpur, Universiti Kebangsaan Malaysia, Universiti Sains Malaysia, Universiti Putra Malaysia, Institut Pendidikan Guru Kampus Dato Razali Ismail, Institut Pendidikan Guru Ipoh, Universiti Malaya, Bahagian Pembangunan Kurikulum dan DBP. Sementara DBP diwakili oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud.

O. BENGKEL PEMBANGUNAN BAHAN PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN KURSUS BAHASA MELAYU UNTUK PENUTUR ASING DBP – THE LANGUAGE HOUSE SIRI 1

Dengan ini disiarkan untuk pengetahuan umum bahawa pada 30 Julai 2020 telah diadakan Bengkel Pembangunan Bahan Pengajaran dan Pembelajaran Bahasa Melayu untuk Penutur Asing DBP – The Language House Siri 1 di Bilik Perbincangan Akademi DBP. Tujuan bengkel ini diadakan adalah untuk membangunkan bahan pengajaran dan pembelajaran kursus bahasa Melayu untuk penutur asing peringkat asas dan pertengahan. Bengkel ini dihadiri oleh Dr. Dahlina binti Daut @ Mohmud dan Puan Zalina binti Ibrahim.

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS LINGUISTIK: KORPUS LINGUISTIK
14 JULAI 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Fadhila binti Ahmad	Bahagian Perkamusan
2.	Farah Idayu binti Johari	Bahagian Perkamusan
3.	Fazira binti Mokhtar	Bahagian Perkamusan
4.	Hairani binti Mohd Khalid	Bahagian Perkamusan
5.	Hasnah binti Ahmad Nadzar	Bahagian Perkamusan
6.	Mardhiah binti Othman	Bahagian Perkamusan
7.	Md Shukuri bin Hamzah	Bahagian Perkamusan
8.	Mohd. Fadzli bin Tajuid	Bahagian Perkamusan
9.	Nor Amira binti Rosli	Bahagian Perkamusan
10.	Nor Asma binti Ab Aziz	Bahagian Perkamusan
11.	Noreena binti Zolkeplee	Bahagian Perkamusan
12.	Norihan binti Rosli	Bahagian Perkamusan
13.	Nurul Ain binti Adnan	Bahagian Perkamusan
14.	Nurul Hafizah binti Che Mat Ruddin	Bahagian Perkamusan
15.	Nurulhuda binti Mohamad Ali	Bahagian Perkamusan
16.	Ruzanna binti Md. Ruslan	Bahagian Penyelidikan Bahasa
17.	Salmah binti Jabbar (Hajah)	Bahagian Perkamusan
18.	Salona binti Salleh	Bahagian Perkamusan
19.	Sanisah binti Hashim	Bahagian Perkamusan
20.	Shamsul Firdaus bin Rizyan	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
21.	Siti Norsuhaila binti Samsudin	Bahagian Perkamusan
22.	Suria binti Ngah	Bahagian Perkamusan
23.	Syed Mohd Yasir bin Syed Ahmad	Bahagian Perkamusan
24.	Yusnizamawar binti Mohd. Anuar	Bahagian Perkamusan
25.	Zuraini binti Yeop Ahmad	Bahagian Perkamusan

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS APLIKASI MESYUARAT DALAM TALIAN
21 JULAI 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Aimi Umaimah binti Hashim Musaimi	Pusat Dokumentasi Melayu
2.	Amirul Ashraf bin Mohd Azhari	Pelatih Industri (Akademi DBP)
3.	Hasnol Faizal bin Abu Hassan	Urus Setia Lembaga Pengelola
4.	Hozaimah binti Kassim	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
5.	Intan Zawani binti Abdul Kadir	Bahagian Pembinaan Bakat dan Kepakaran
6.	Mohamad Kautsar bin Mukhtar	Pengurus Besar Pemasaran dan Pengedaran
7.	Mohamad Zulhisyam bin Mohamad Yusop	Bahagian Pentadbiran Am
8.	Nasyrah binti Montel	Bahagian Dasar dan Perancangan Strategik
9.	Noor Aliah binti Mohd Nadzri	Bahagian Kewangan dan Bekalan
10.	Nur Fatin Afida binti Shaari	Urus Setia Lembaga Pengelola
11.	Nurul Aina binti Borhan	Bahagian Komunikasi Korporat
12.	Siti Irni Yuslinda binti Mosman	Bahagian Komunikasi Korporat
13.	Siti Nor Zamaliyah binti Samingon	Bahagian Kewangan dan Bekalan
14.	Siti Zubaidah binti Mishan @ Mohd Amin	Bahagian Dasar dan Perancangan Strategik

**SENARAI NAMA PESERTA KURSUS APLIKASI MESYUARAT DALAM TALIAN
24 JULAI 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Azizee bin Ahmad	DBP Wilayah Utara
2.	Haziana binti Ramli	DBP Wilayah Utara
3.	Khairul Anum bin Mohd Ali	DBP Wilayah Utara
4.	Mohd Nazmin bin Taharin	DBP Wilayah utara
5.	Mohd. Fauzy bin Mohd. Rosely	DBP Wilayah Utara
6.	Nordalene binti Ismail	DBP Wilayah Utara
7.	Nurul Akmal binti Abu Saare	DBP Wilayah Utara
8.	Rafiuddin bin Che Ahmad	DBP Wilayah Utara
9.	Rahimi bin Arifin	DBP Wilayah Utara
10.	Roshasliza binti Sulaiman	DBP Wilayah Utara
11.	Sharrul Rizal bin Hashim	DBP Wilayah Utara
12.	Zainal Abidin bin Mohd Zin	DBP Wilayah Utara

**SENARAI PESERTA TAKLIMAT KURSUS E-PEROLEHAN
28 JULAI 2020**

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Adnan bin Abdul Majid	Akademi DBP
2.	Amirah Syafawani binti Ab Aziz	Akademi DBP
3.	Fauziah binti Hassan	Akademi DBP
4.	Iskandar bin Dhalan	Bahagian Pentadbiran Am
5.	Mohd Naim bin Mohd Khalid	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
6.	Muhammad Faez bin Abd. Khalid	Bahagian Kewangan dan Bekalan
7.	Muhammad Rasul bin Abd. Manan	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
8.	Noh bin Ahmad	Bahagian Pentadbiran Am
9.	Norafaidah binti Tasim	Bahagian Kewangan dan Bekalan
10.	Rafidah binti Rasip	Bahagian Pentadbiran Am
11.	Rohani binti Ya	Akademi DBP
12.	Rusman bin Yaacob	Akademi DBP
13.	Saliza binti Manap	Bahagian Kewangan dan Bekalan
14.	Zainab binti Ahmad	Bahagian Pemasaran dan Pengedaran
15.	Zuriati binti Zainal Abidin	Pusat Dokumentasi Melayu

SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PEMANTAPAN TATABAHASA MELAYU

15–16 JULAI 2020

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Abdul Halim bin Jusoh	Persatuan Penterjemah Malaysia
2.	Ahmad Khamsa bin Deraman @ Abd Rahman	Lembaga Kemajuan Terengganu Tengah (KETENGAH)
3.	Amirul Ashraf bin Mohd Azhari	Kolej Universiti Poly-Tech Mara Kuala Lumpur
4.	Fadliatun binti Azmi	Jabatan Muzium Malaysia
5.	Geetha a/p Thuraiamy	Persatuan Penterjemah Malaysia
6.	Mahdi Amin bin Ahmad (Haji)	KETENGAH
7.	Mohd A'sim bin Ismail	Institut Kefahaman Islam Malaysia
*8.	Mohd Azam bin Juhari	DBP Wilayah Timur
9.	Mohd Faiq bin Mohd Abd Majid	KETENGAH
10.	Mohd Syahrul bin Ab.Ghani	Jabatan Muzium Malaysia
11.	Muhammad Syakir bin Mohd Nazri	Politeknik Tuanku Syed Sirajuddin
12.	Muziakma binti Ali	KETENGAH
13.	Nor Hartini binti Saari	Institut Kefahaman Islam Malaysia

*Peserta dari DBP

SENARAI NAMA PESERTA KURSUS SENI FOTOGRAFI DAN VIDEOGRAFI

20–21 JULAI 2020

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Ahmad Fikri bin Zahari	Pusat Dokumentasi Melayu
2.	Farah Shazwani binti Nor	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
3.	Hamidah binti Alham	Bahagian Sistem Maklumat
4.	Hanafi bin Mohd. Yusof	Bahagian Multimedia
5.	Hashim bin Adnan	Bahagian Ensiklopedia
6.	Izan bin Alham	Bahagian Kewangan dan Bekalan
7.	Mazlan bin Zailani	DBP Cawangan Sarawak
8.	Mohamad Izwan bin Ismail	Pusat Dokumentasi Melayu
9.	Mohd Faizal bin Rus Rzerli	Bahagian Multimedia
10.	Mohd. Sahiszaffar bin Mohd. Noor	Pusat Dokumentasi Melayu
11.	Mohd. Thibrani bin Abd. Haris	Bahagian Ensiklopedia
12.	Muhammad Afiq Rusyaidi bin Zulkefli	Bahagian Pemasaran Dan Pendedaran
13.	Munirah binti Mohamad Saad	Bahagian Sistem Maklumat
14.	Norfazrie Isquandy bin Nurol	DBP Cawangan Sarawak
15.	Norliza binti Omar	Bahagian Buku Umum
16.	Nurshuhaida binti Mohd. Aris	Bahagian Peristilahan dan Leksikologi
17.	Wan Mohd Safuan bin Wan Ahmad @ Wan Hassan	Bahagian Keselamatan
18.	Wan Mohd. Helmy bin Wan Hussin	DBP Wilayah Timur
19.	Zaihiddin bin Semawi	DBP Cawangan Sarawak
20.	Zeenat binti Abdul Aziz	Bahagian Sistem Maklumat
21.	Zulaini binti Yahya	Bahagian Sistem Maklumat

SENARAI NAMA PESERTA KURSUS PENULISAN BUKU TEKS

25–26 JULAI 2020

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
1.	Adi Hafiz bin Abdul Majid	SBPI Selandar Melaka
2.	Alex Leong Jun Wei	PPD Petaling Utama
3.	Aminabibi binti Saidalvi	UiTM Kampus Pasir Gudang
4.	Aszurah binti Saat	SMK Bandar Baru Sultan Suleiman
5.	Aziatun Shahida binti Aziz	SMK Taman Pelangi Indah
6.	Devi Govindasamy	Sekolah Kebangsaan 2, Taman Selayang
7.	Dzulkhairi bin Mat Rejab	Jabatan Hal-Ehwal Islam Perlis
8.	Jamaludin bin Musleh	Sekolah Rendah Agama Kampung Melayu, Ampang
9.	Jamilah binti Jaafar (Dr.)	Institut Aminuddin Baki
10.	Jeffri bin Jinal	SK Parit Melana
11.	Juhairiah binti Ali	SK Kulai
12.	Khoirul Nazwa binti Mahamad Kolyubi	SK Bukit Naga
13.	Ku Mahani binti Ku Mat Desa	SMK Alam Damai
14.	Kwan Shwu Shyan (Dr.)	IPG Kampus Pendidikan Teknik
15.	Kwan Siew Wai	Victoria Institution
16.	Lee Keng Yan	Taman Bukit Mewah, Kajang
17.	Leow Yong Wei	Port Dickson
18.	Lim Li Wen	SJKC Kota Emerald
19.	Lizawati binti Ahlit	Pejabat Pendidikan Daerah Kulai
20.	Masriyah binti Misni	IPG Kampus Pendidikan Teknik, Kompleks Pendidikan Nilai.
21.	Mohamad Yazid bin Roslan	SK Ulu Jempol
22.	Mohammad Isyraf bin Ishak	Jabatan Hal-Ehwal Islam Perlis
23.	Muhammad Rauf Fathi bin Hamid Latif	SK Seri Suria Taman Tan Yew Lai, Kuala Lumpur.
24.	Muhammad Shukry bin Supaat	SK Bandar Baru Sri Damansara
25.	Nazzatul Dasyeema binti Bahar	MAMPU, Jabatan Perdana Menteri
26.	Noor Fadhlia binti Omar	SK Bukit Naga
27.	Noorrezan binti Othman	SK Alor Pongsu
28.	Nor Diana Mohd binti Mahudin	Universiti Islam Antarabangsa Malaysia

BIL.	NAMA	BAHAGIAN
29.	Nor Hasliza binti Hassan	SK Ayer Tawar
30.	Nor Jilawati binti Mohd Amin	SMK Sungai Besar
31.	Nor Shuhaida binti Ishak	SK Tiak
32.	Nor Wahidah binti Shariff	Bandar Teknologi Kajang
33.	Nor Zarina binti Zainal Ariffin	Pelajaran Negeri Perak
34.	Norsaliza binti Abdul Ghafar	SMK Mahsuri, Langkawi
35.	Nur Jannatul Ajilah binti Mohd Azhari	Batu Caves
36.	Omar bin Alivi	SK Taman Johor Jaya
37.	Pearlie Khoo Poh Li	SJKC Kong Min Cawangan 2
38.	Prakash Arunasalam	SK St. Bernadette's Convent
39.	Rodziah binti Latih	FTSM, UKM
40.	Sanggari Anamalai	SK Seri Tronoh
41.	Shahrnizam bin Abdullah	Jabatan Pendidikan Negeri Kedah
42.	Shalenee a/p Sundaresan	SJKC Chi Man, Sentul
43.	Siti Nuraqilah binti Badrul Hisham	SK Bukit Naga
44.	Suhaila binti Shahadan	Kolej Vokasional Kuantan
45.	Suzana binti Yazid	IPG Gaya, Kota Kinabalu
46.	Teh Chui Lie	Saujana Impian, Kajang
47.	Wardah binti Mokhtar	SK Taman Universiti
48.	Wong Hooi Mun	Ulu Tiram, Johor
49.	Zizie Ardina Lim Abdullah	SK Sg Aup, Sibul, Sarawak
50.	Zurina binti Md Saad	SK Pulau Baling, Kedah